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 PRIMORSKO GORANSKA ŽUPANIJA 
                 GRAD RIJEKA 
 
MJESNI ODBOR  DRENOVA 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 
KLASA:  024-05/23-01/9 
URBROJ:  2170-1-03-00-23-8 
Rijeka,  18. svibnja 2023. 

 
 

ZAPISNIK 
S 2. SJEDNICE VMO DRENOVA 

 
 
 

2. sjednica VMO Drenova održana je 18. svibnja 2023. (četvrtak) s početkom u 17.00 sati u 
prostorijama MO Drenova, Cvetkov trg 1.  
 
Sjednici su bili nazočni: 
- Valter Štefan, predsjednik VMO 
- Mateo Prpić, zamjenik predsjednika VMO 
- Helena Matanić, članica VMO 
- Marijan Jurlina, član VMO  
- Zorka Ćoso, član VMO 

 
 
Sjednici nisu bili nazočni: / 
 
 
 
 
Zapisnik s 1. sjednice VMO Drenova usvojen je jednoglasno. 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO Valter Štefan i predložio slijedeći  
 

 
DNEVNI RED 

1. Usvajanje Rebalansa financijskog plana Vijeća mjesnog odbora Drenova za 
2023. godinu 

2. Raspodjela sakupljenih donacija MO Drenova u 2023. godini  
3. Eko akcija – završne pripreme oko realizacije programa 
4. Podnošenje prijedloga malih komunalnih akcija za 2024. godinu 
5. Razno- informacije i zamolbe građana 

 
Dnevni red je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
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AD. 1 
Predsjednik VMO Valter Štefan predložio je usvajanje Prvog rebalansa financijskog plana Vijeća 

MO Drenova za 2023. godinu. Prvim izmjenama i dopunama Proračuna Grada Rijeke za 2023. 

godinu, odnosno prvim rebalansom, usklađen je Proračun s novom Odlukom o ustrojstvu upravnih 

tijela Grada Rijeke koja je stupila na snagu 1. travnja 2023. godine. 

Drugim rebalansom usklađeni su planirani iznosi za prva tri mjeseca sa stvarnim izvršenjem, 

odnosno preostali dio plana raspoređen je na sljedećih devet mjeseci  2023. godine po novom 

ustrojstvu, na nove proračunske razdjele za rashode i izdatke. 

Prvim i drugim rebalansom MO Drenova u 2023. godini ukupan zbir prihoda i rashoda u skladu je 

s usvojenim Financijskim planom za 2023. godinu, odnosno nije došlo ni do povećanja niti do 

smanjenja istoga.  

 

Zaključak: Vijeće je jednoglasno odlučilo usvojiti Rebalans financijskog plana MO Drenova 
za 2023. godinu 
 
 
 
 
AD.2 
Predsjednik Vijeća Valter Štefan obavijestio je članove Vijeća od potrebi donošenja odluke o 
utrošku prikupljenih donacija u ukupnom iznosu od 900,00 eura po programima MO Drenova. 
 
Zaključak: Vijeće MO Drenova je na sjednici koja se održala 18. svibnja 2023. godine 

jednoglasno donijelo odluku da će dio sakupljenih donacija u iznosu od 755,72 eura utrošiti 

u program Dan MO za nabavku benda, pozicija VRO6122 intelektualne i osobne usluge, a 

ostatak sredstava u iznosu od 144,28 eura biti će utrošen u program Doček Svetog Nikole, 

pozicija VRO6124 reprezentacija.  

 

 

 
AD.3 Predsjednik VMO Drenova Valter Štefan predložio je vijećnicima da se dogovore oko 
završnih priprema za Ekološku akciju koja će se držati 27. svibnja 2023. godine na Drenovskoj 
lokvici. 
 
Zaključak: Vijećnici su se dogovorili da će se dana 27. svibnja 2023. godine sastati u 10 sati 
na Cvetkovom trga nakon čega će krenuti u čišćenje Drenovske lokvice, a u 12 sati planiran 
je ručak u prostorijama MO Drenova. 
 
  
 
 
AD. 4 
Predsjednik Valter Štefan zamolio je prisutne vijećnike da iznesu svoje osobne prijedloge za male 
komunalne akcije za 2024. godinu koje će se uvrstiti zajedno sa svim pristiglim prijedlozima koje 
su dostavili građani s područja Drenove 
 
Zaključak: Vijeće MO Drenova jednoglasno je donijelo odluku da će u prijedloge malih 

komunalnih akcija za 2024. godinu uza sve pristigle zahtjeve od strane građana dodatno 

uvrstiti i sljedeće stavke: 
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1. Asfaltiranje pristupne ceste i izgradnja parkirališta kod zgrade u ulici Braće Hlača 8 

2. Uređenje okoliša oko zgrade Braće Hlača 8 

3. Proširenje sadržaja u dječjem parku u ulici Put k igralištu, predlaže se postavljanje 

kučice za igru, nekoliko novih ljujački, sprave za vježbanje u vidu metalnog orbitreka 

4. Iznalaženje lokacije na Velom vrhu koja bi bila pogodna za izgradnju parka za djecu 

i odrasle 

5. Uređenje / betoniranje zemljane površine koje se nalazi bočno od Crkve B.D.M. 

Karmelske  u ulici Cvetkov trg kod broja 2 u svrhu izgradnje spomenika poginulim 

braniteljima u Domovinskom ratu 

6. Ocrtavanje oznaka parkirnih mjesta u Fužinskoj ulici od broja 21 do broja 29 

7. Podizanje asfalta te stavljanje novog sloja asfalta u ulici Ivana Žorža u blizini broja 

5A u blizini semafora, radi sprječavanja jakog proklizavanja na kolniku 

8. Farbanje ograde u Fužinskoj ulici od kućnog broja 36 do broja 42 

9. Farbanje ograde u Fužinskoj ulici od kućnog broja 45 do broja 53 

10. Sanacija nogostupa te „rampe“ namijenjene za silazak invalidskih kolica na kolnik u 

ulici Frkaševo kod pješakog prijelaza, a u blizini kućnog broja 2 

11. Pojačavanje oznaka dva pješačka prijelaza u ulici Drenovski put od broja 100 do 

broja 104 

12.  Uklanjanje dva bora koja se nalaze odmah iza prostora DVD-a Drenova u blizini 

Cvetkovog trga 1 

13. Nastavak asfaltiranja puta do parkirališta te asfaltiranje i parkirališta koje već 

godinama čeka nastavak asfaltiranja, a nalazi se iza prostora DVD-a Drenova te iza 

MO Drenova, u blizini Cvetkovog trga 1 

14. Sanacija udarnih rupa u ulici Ivana Žorža 1 

15. Uređenje javne površine na Benašima - na raskrižju ulice Drenovski put i ulice Brune 

Francetića, prijedlog je uređenje površine na način da se ukloni suho granje i 

kamenje te da se posiječe drvo amule (kod Križa), a umjesto njega da se posadi 

primorski bor 

 

 
 
 
AD.5 
5.1. Vijeće MO Drenova u travnju je održalo sastanak s pripadnicima DVD-a Drenova, točnije na 
sastanku su prisustvovali predsjednik Senad Čajić i zapovjednik Davor Bolić te Vijećnici MO 
Drenova. Na sastanku se prvenstveno raspravljalo o izuzetno lošim uvjetima rada s kojima se 
društvo suočava kao i o neadekvatnom prostoru u kojem se nalaze. Također problem je i 
nepostojanje prostora gdje bi se mogle izvoditi vježbe i još dugi niz ostalih problema kao što su 
nepostojanje garažnog prostora radi čega se vozila DVD-a parkiraju na javnu površinu te nerijetko 
dolazi do problema utjecaja atmosferilija na vozila kao i mogućnost oštećenja vozila od strane 
drugih sudionika u prometu te krađe opreme vozila o čemu je društvo već i svjedočilo.  
  
Zaključak: Vijeće MO Drenova u potpunosti se složilo s pripadnicima DVD-a Drenova 
vezano za loše uvijete rada s kojima se suočavaju te se složilo i s činjenicom da je prostor 
na Cvetkovom trgu neadekvatan za rad društva radi svih navedenih nedostataka i problema. 
Vijeće je jednoglasno donijelo odluku da će dostaviti dopis na nadležne službe, a kojim će 
predložiti da se što ranije krene u realizaciju izgradnje novog vatrogasnog doma na za to 
već predviđenom terenu koje se nalazi u blizini centralnog groblja na Drenovi. 
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5.2. Vijeću MO Drenova obratila se grupa mještana s Drenove povodom akcije „Sigurnost na 
Drenovi“ a isti su također i prikupili potpise zainteresiranih građana te zatražili od MO Drenova da 
se obrati na nadležne službe tražeći nekoliko stavki koje smatraju potrebnim i neophodnim na 
Drenovi, a koje su uključivale kvartovskog policajca koji će obilaziti Drenovu s naglaskom na 
područje oko škole i vrtića, pojačane policijske patrole na Drenovi osobito noću, te više nadzornih 
kamera i ležećih policajaca, a sve s ciljem sigurnosti ljudi i imovine. 
 
Zaključak:  Vijeće MO Drenova jednoglasno je donijelo odluku da će se priključiti navedenoj 
akciji te sve zahtjeve građana koji su pokrenuli akciju „Sigurnost na Drenovi“ proslijediti na 
nadležne službe i iste zamoliti za suradnju te očitovanje na sve navedene zahtjeve, kao i 
realizaciju istih.  
 
 
 
Vijeće MO Drenova je nakon dostavljanja svih zahtjeva na nadležne službe, dobilo sljedeće 
odgovore: 
 

 1.  Odgovor od strane PU primorsko – goranske: 
 

„Poštovani, nastavno na Vaš podnesak, koji je između ostalih upućen i Policijskoj upravi 
primorsko-goranskoj obavještavamo  o sljedećem: 

Mjesno nadležna I. policijska postaja Rijeka je odmah  po zaprimanju istoga intenzivirala 
nazočnost policijskog službenika za prevenciju u blizini vrtića i osnovne škole. Pored toga, 
policijskim službenicima u ophodnjama je dano u zadaće da tijekom noći češće obilaze 
područje Drenove, a ovisno o prioritetima u postupanju tijekom smjene. Slijedom 
navedenoga, policijski službenici nadležne policijske postaje će s navedenim postupanjem 
nastaviti i u narednom razdoblju. S poštovanjem.“ 

 

 2. Odgovor Upravnog odjela za komunalni sustav i promet: 

 
„Poštovani, Grad Rijeka objavio je Javni poziv za prikupljanje prijedloga malih komunalnih 
akcija na području Mjesnih odbora koji je trenutno u tijeku te je vidljiv na stranici MO 
Drenova, a gdje se mogu bolje precizirati navedeni prijedlozi,  primjerice o postavljanju 
ležećih policajaca koje građani traže na Drenovi.  
Što se tiče nadzornih kamera,  ne radi se o kamerama koje stavljamo radi smanjenja divljih 
deponija nego o sigurnosnim kamerama koje ne postavljamo i koje iziskuju niz odobrenja 
drugih ustanova koje rade na sigurnosti građana. 
Što se komunalnih problema tiče,  prije svega dijela propisanog Odlukom o komunalnom 
redu, Direkcija za komunalno redarstvo/točnije komunalni redar za navedeno 
područje/redovito provodi nadzor što će i ubuduće činiti uz pojačane mjere, a sve u cilju 
rješenja nastalih problema i u skladu sa Odlukom o komunalnom redu, i  određenim 
ovlastima. S poštovanje.” 
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 3. Odgovor TD Rijeka plus d.o.o.: 
 
Usporivači prometa se mogu postaviti na kolniku isključivo na onim lokacijama koje 
udovoljavaju prometno-tehničkim elementima prometnice (rang i širina prometnice, 
osiguranje horizontalne i vertikalne preglednosti, zadovoljavajući uzdužni nagib 
prometnice, sigurnost prometovanja i sl.).  
Osim toga, stupanjem na snagu novog dopunjenog Pravilnika o prometnim znakovima, 
signalizaciji i opremi na cestama NN 92/2019. (dana 30.9. 2019.), prema članku 184. 
definirano je:  “Fizičke zapreke za smirivanje prometa, u pravilu, se postavljaju na lokalnim 
i nerazvrstanim cestama pored javnih objekata i prostora (škola, dječjih vrtića, igrališta I 
sl.).  Prometni znakovi, signalizacija i oprema na cestama postavljaju se isključivo na 
temelju prometnog elaborata, a u skladu sa Zakonom o sigurnosti prometa na cestama.  
Nadalje, uređenje prometa na javno-prometnim površinama u nadležnosti Grada Rijeke, na 
prijedlog  mjesnih odbora grada Rijeke i TD Rijeka plus d.o.o. određuje Upravni odjel za 
komunalni sustav i promet, uz prethodnu suglasnost Ministarstva nadležnog za unutarnje 
poslove. 
 
Za postavu usporivača prometa na lokacijama koje nisu u blizini javnih objekata i prostora 
(škola, dječjih vrtića, igrališta I sl.) potrebna je prethodna izrada Studije opravdanosti 
postave usporivača prometa u stambenim zonama gdje nema vrtića, škola i igrališta. 
Navedena Studija treba obuhvatiti analizu rezultata mjerenja brzine prometovanja vozila 
na razmatranoj lokaciji u periodu od mjesec dana, te zatim analizu prometnih nesreća i 
peticiju stanovnika predmetne ulice. Izradu Studije te eventualnu realizaciju postave 
usporivača, ukoliko se zadovolje svi preduvjeti, potrebno je predvidjeti kroz Prioritete 
mjesnog odbora. S poštovanjem“ 
 
 
 
 

 

Ovaj se zapisnik sastoji od pet (5) stranica. 
 
Sjednica je završila u 20.00 sati. 
 
Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu:                        Predsjednik VMO Drenova 
             Matea Lončarić                                                                                           Valter Štefan 
 

 

 

 

 
 

 


